

**Referat fra styremøte i Bydalen vel 11. mai 2022 kl. 19**

**Tilstede:**□

- Morten Ljosland: Ja (leder)
- Hanne Nordaas: Ja
- Tom Øystein Jonassen: Ja (referent)
- Maria Brevik: Ja
- Fredrik Norland: Nei
- Thorvald Munch-Møller: Ja

**Saker:**□

1. Bingedamstien, oppdatering etter møtet med kommunen 2. mai osv. Morten orienterte fra møtet Morten og Tom Øystein sammen med ledere i Cicignon LSU og Lisleby LSU hadde med ansatt i kommunens Etat for aktive liv og ansatt i Parkavdelingen om utbedring av stien langs Bingedammen (se fyldig referat på lukket Facebook-gruppe «Styret i Bydalen Vel»). Hovedpunkter:

- a. Kommunen har innen overskuelig fremtid ikke midler til å stå for utbedringen
- b. Bydalen vel og Cicignon LSU og Lisleby LSU kan med egne midler og ev. støtte fra stiftelser/Norsk tipping og tillatelser fra kommunen og grunneier stå for utbedringen
- c. Det er ønskelig å gjøre stien farbar med så små inngrep som mulig

Tom Øystein foreslo å kjøpe en steinhelle som kan legges som bro over punktet med overvann.

2. Forslag fra sekretæren om signaturfullmakt på vegne av velet.

Følgende ble enstemmig vedtatt:

Tildeling av signaturrett: Morten Ljosland (styrets leder) og Maria Brevik (kasserer) gis herved fullmakt til hver for seg å underskrive på vegne av Bydalen vel (organisasjonsnummer 995 611 902).

3. Ajourføring av nettsiden til velet.

Bortsett fra tre av komiteene er telefonnummer oppdatert på <https://www.bydalen.no/>. Eksterne lenker og Årshjulet er også oppdatert.

4. Rutine for vanning av plantene i Sportsveien

Det har vært lite nedbør en periode og plantene i kasser og pottar bærer preg av tørken. Plantene er nå tilført vann. Maria mente at det er avtale med naboer til kassene/pottene om vanning.

Tom Øystein kjøper blomster og flagg for pynting i kassene til 17. mai.

#### 5. Befaring tilfluktsrom

Morten har avtalt med beredskapsleder i kommunen at vi kan bese Dammyr tilfluktsrom (inngang fra Sportsveien 13) 12. mai kl 10. Styremedlemmer som har anledning, kan delta.

#### 6. Vellenes Fellesorganisasjon. Uformell diskusjon. Ikke vedtak nå.

Det er delte meninger i styret om fordelene med et medlemskap overstiger kostnadene.

#### 7. Eventuelt

Maria etterlyste tiltak for å redusere farten på de som råkjører i Bydalen. Hun har diskutert saken med Jostein Gjeldnes og Hans Martin Brandstorp. Trafikkomiteen bør kanskje vitaliseres.

#### 8. Neste styremøte

Vi tar sikte på styremøte 15. juni kl 19. Sted og bevertning avgjøres senere.